
 
 
 
 
 
 

   
 

 
 
Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 10.12.24 
Tidspunkt: 1200-1800 
Sted: G32, Kolsås 1 og 2 
Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: Fra Brukerutvalget: 

Rune Kløvtveit , Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Gudrun Breistøl, David C. 
Hemmingsen, Jan Helge Tuv, Toril Naper Hauge, Christine Malmberg, Nasim Rizvi 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 

 
 

Sak nr. Sak/merknad 

137/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

138/24 Protokoll brukerutvalgets møte 12. november 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

139/24 Referat arbeidsutvalgets møte 26. november 
 
Vedtak/kommentarer: 
Tas til orientering 
 
Sjekk opp mark sin oppnevning. Oppstartsmøte 19, november 
 

140/24 Saker til orientering, innkommet post 
• Rapport UKOM 
• Foreløpig protokoll BU HSØ 19-20.11 
• Ventetidsløftet, informasjon om ekstra poliklinikk 
• Status økonomi  
• Utsettelse av Kreftsenteret 

 



 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 

Vedtak/kommentarer: 
 
Rapport UKOM 
Spennende rapport med masse funn. Les gjerne sammendraget som er laget i 
Copilot som ligger ved i saksdokumentene. 
 
Foreløpig protokoll BU HSØ 19-20.11 
Nye retningslinjer for BU legges antakelig for styret i HSØ i januar. Det foreslås at 
seksårsperioden fristen blir anbefalt, men ikke MÅ 
 
Ventetidsløftet, informasjon om ekstra poliklinikk 
Kort orientering om aktiviteter til ventetidsløftet. Brukerutvalget støtter alle 
forslag for å få ned ventelistene som kveldpoliklinikk, flere varsler om timer etc. 
 
Status økonomi  
Tas til orientering. Det er viktig for 2025 å sette aktiviteter i forhold til budsjett. 
 
Utsettelse av Kreftsenteret 
Kreftforeningen ønsker å etablere et senter på kreftpasienter på NSD og 
vardesenter. VV ønsker som hovedsak at de tilbud som etableres er for flere 
diagnoser. Det er også økonomiske konsekvenser. Det med å etablere kreftsenter i 
helseparken har en fordel gjennom at tjenestene da blir sertifiserte.  
Viktig at det etableres tjenester for alle pasientgrupper. Det er også viktig at 
levevaner tas med i utvikling av tilbud. 
 
Høring om endring av helsetilsyn 
Viktig at BU tar stilling til denne. Høringsfrist er 20. januar. Dette er en oppfølging 
av varselutvalget. BU setter ned en arbeidsgruppe for å forberede høringsutkast til 
neste møte i BU. Anne-Lise sjekker opp om vi kan få utsatt høringsfristen til etter 
møtet 21. januar. Arbeidsgruppen består av: Torill Naper Hauge og Jan Helge Tuv. 
Høringsdokumentene ligger i Teams. 
 
Brukerkontoer DS 
Det er innkalt til et møte mellom stab og alle likepersoner på Drammen sykehus 
11.12.24. Slik det fungerer i dag er ikke i henhold til intensjonen med et 
brukerkontor. Etter at vi har hatt møte med dages likepersoner må vi ta stilling til 
hvordan videre drift av brukerkontoret kan gjøres. Brukerutvalget skal se på 
hvordan man kan gjøre denne ordningen mer kjent ut i klinikk og avdelinger. 
Kreftforeningen har i egen regi tatt kontakt klinikkdirektører på Ringerike for å 
etablere brukerkontoer for kreftpasienter. Dette stiller brukerutvalget seg ikke 



 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 

bak. Brukerkontoret skal være en plass for alle pasientgrupper som besøker våre 
sykehus 

141/24 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg  
Mottatte ønsker om oppnevning til råd og utvalg tas i nytt BU. 

142/24 Konferanser, seminarer  
Ingen mottatt 

142/24 Kontinuerlig forbedring 
Prioritering av tiltak fortsetter. 
 
Vedtak/kommentarer: 
Det ble lagt frem utkast til spørreskjema som skal brukes i neste års brukerutvalg. Først en 
nullpunktsmåling så målinger utover året for å måle endringer. Arbeidsgruppen tar 
kommentarene fra møtet og kommer med revidert versjon. Koordinator tar ansvar for 
språkvask. 
 

143/24 Office 365 
Diskusjon rundt innhold i opplæringsinnhold til nytt BU. Legg gjerne inn ønsker i forkant 
på https://nettskjema.no/a/473655 
 
Kommentarer: 
Følgende ønskes tatt opp i opplæringen: 

• Tilganger 
• Nettleser 
• Koordinering av kalendre (hvordan samordne) 
• Hvordan få tilgang til eksterne dokumenter? 
• Illustrasjon 
• Versjon 2:  
• Hvordan jobbe felles med dokumenter 
• Forkorte – hvordan bruke Copilot? 
• Hvordan dele store filer fra privat PC 

 
144/24 BU diskusjonen 

Drøfting rundt innmeldte saker.  
Innspill legges inn i aktivitetsrapporteringen 
Sjekk gjerne i forkant denne artikkel 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
 

145/24 Kongsbergprosjektet og FACT Sikkerhet 
Informasjon om status fra Anne-Lise Kristensen 

https://nettskjema.no/a/473655
https://hsorhf.sharepoint.com/:w:/r/sites/VVHF-X-Brukerutvalget/Shared%20Documents/Brukerutvalget%20(BU)/2024/Desember/Aktiviteter%20siden%20sist%20m%C3%B8te%20til%20protokollen.docx?d=w32c7ec1b08ae46d7b489f82f875dfea5&csf=1&web=1&e=AOmeR6
https://www.digi.no/artikler/chat-gpt-ble-satt-til-a-diagnostisere-sykdommer-danket-ut-ekte-leger-med-god-margin/553181


 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 

 
Fact sikkerhet 
Kort orientering om status. Dette er ikke et samhandlingstilbud, men et tilbud på 
Blakstad. Det er behov for en gjennomgang av de som bor på Brakstad som skal ut i 
kommunene.  
 
Kongsbergprosjektet 
Det har kommet to søknader om midler og det er i SSU gitt tilsagn til oppstartsfase av 
Kongsbergprosjektet. Partnerskapsmøtet har ikke kommet med prioriteringen så det vil bli 
fokusert på de fem prioriterte områdene og samhandling og totalbruk av personell. 
Den ene er på Ringerike og det andre på Kongsberg. Det er ønskelig å knytte mer kontakt 
med Responssenteret på Kongsberg og det er ønskelig å knytte sykehuset til dette. 
 

146/24 Kommende møter   
• Styrets årsplan  
• “Monsterarket” 

 
Neste møte i BU er 21. januar 
 

147/24 Eventuelt 
 
Neste styremøte 
Møteinnkalling 
 
Dialogmøtet mellom Styret og Brukerutvalg/Ungdomsråd er kortet ned til 50 minutter. 
 
Prøveprosjekt Kongsberg og Drammen – hoftebrudd kjøres rett til Kongsberg som en 
prøveordning på et par måneder. 
 
KMD – internt satt i gang gjennomgang hvor de kartlegger overbehandling og ser om de 
klarer å se forbedringspunkter. 
 

 

https://hsorhf.sharepoint.com/:w:/r/sites/VVHF-X-Brukerutvalget/Shared%20Documents/Brukerutvalget%20(BU)/2024/Desember/Vedlegg/sak_147_24_Saksliste%20til%20styrem%C3%B8te%2016.%20desember%202024.docx?d=w6cc7a5bab2d24e23851d3f32a2a5e086&csf=1&web=1&e=pep16n

